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Betreft:  Adviesaanvraag  Zonnepanelen 
 
 
Geachte mevrouw De Vreese,  
Beste Heleen, 
 
Op 8 november 2018 hebben wij aangegeven niet positief te kunnen adviseren over uw 
adviesaanvraag van 20 september 2018. Aanleiding was dat wij ons onvoldoende geïnformeerd 
voelden. Wij vroegen om een nadere uitwerking van de businesscase, waarin ook de opbrengsten 
van eventuele subsidies en reële afschrijvingstermijnen zouden worden verwerkt. Dit verzoek was 
aanleiding voor een overleg met medewerkers van DUWO op 5 december, waarin de aanwezige 
huurdersorganisaties inzage in en uitleg kregen over de financiële achtergronden en scenario’s die 
aan de adviesaanvraag ten grondslag lagen. Het was een plezierige en informatieve bijeenkomst.  
 
Tijdens hetzelfde overleg bespraken wij het traject van themabijeenkomsten die aan de 
adviesaanvraag ten grondslag lagen. Wij gaven aan het te betreuren dat wij pas toen, na het 
negatieve advies, over de gevraagde informatie konden beschikken. Jos Sneek en Sander Hooglugt 
erkenden dat het proces onvoldoende transparant was verlopen en dat er bij vergelijkbare 
adviesaanvragen vooraf meer informatie moet worden gedeeld. Wij op onze beurt zijn gehouden aan 
het vertrouwelijk omgaan met informatie en bedrijfsgegevens, mits wij daarvan vooraf op de hoogte 
worden gesteld.  
 
Wij danken DUWO voor de informatie en geleverde toelichtingen. Op basis hiervan zijn wij graag 
bereid positief te adviseren over de aanvraag van 20 september. 
 
Hoogachtend, 
Namens de besturen van de huurdersorganisaties BRES, De Eerste Kamer, WijWonen en VBU 
 
 
 
 
 
Arnault-Quentin Eggermont 
Voorzitter WijWonen 


